

Socionomsektionen

Möte 2

2022-09-13

Sektionsrummet



Närvarande medlemmar:

Anton Silverbern
Kajsa Vermandis
Agnes Lindström
Ida Engblom
Frida Zeijlon
Alexander Fridén
Vilma Nilsson
Sara Agvall
Michaela Rosenqvist
Daniel Brenckert

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>[Anton Silverbern] öppnar mötet 17:12.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Ja</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs [Kajsa].</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs [Ida Engblom, Vilma Nilsson].</i>
5.	Adjungeringar	<i>Som adjungernade är [namn].</i>
6.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>

7.	Meddelande från ordförande	<ul style="list-style-type: none"> - Hjälp vid ansökningar om studentrepresentanter och styrelsens utskott: Agnes hjälper Hanna, valberedningen att ordna med instagram-inlägg om detta. Ber om att formulär.
8.	Meddelande från vice ordförande	<ul style="list-style-type: none"> - IS-mötet 21 september, Kajsa närvarar på detta möte i Agnes roll. - Programutvärdering termin 7, 15e december kl. 09.15 - 12.00, konferensrum 238, bjuds på fika
9.	Meddelande från kassör	
10.	Meddelande från utbildningsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Pedagogiska rådet, brist på information till studentrepresentanterna. Be Helena skicka ut kallelser och mötes-information till studentrepresentanterna. Nästa möte är ett fyllnadsmöte. Kajsa lyfter detta problem på nästa studierektorsmöte.
11.	Meddelande från idrottsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Säsongen är över och Alexander har anmält laget till en annan turnering, får ett beslut den 18e september. - Alexander ska maila till Gerdahallen och andra olika salar för att kolla upp möjligheten för att anordna olika inomhus-aktiviteter. - Alexander ska även expandera från FC sopis till mer generell idrotts-facebookgrupp.
12.	Meddelande från eventutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Bal: datum är bokat till lördagen 4e mars, på af Borgen, 300 personer. Eftersläpp ingår. Ska sätta upp balkommité och

		<p>servitörer.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sittning: onsdagen 30e november, på VGs nation. - Tacksittning: Frida kollar på möjligheterna till att boka lokal. - Frida och Alexander planerar på att ha en spökbollsturnering och sen efterfest.
13.	Meddelande från novischutskottet	
14.	Meddelande från PR-utskottet	
15.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	
16.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	
17.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<ul style="list-style-type: none"> - Påbörjat facebookgruppen om Jobbtips - Fortsätter arbetet med Yrkesbiblioteket
18.	Meddelande från valberedningen	
19.	Meddelande från ledamöter	<ul style="list-style-type: none"> - Bokning av föreläsaren Kalle Norwald, behöver ta kontakt med Kalle för priser och eventuellt därefter söka pengar/bidrag och göra en arbetsgrupp.
20.	Meddelande från arbetsgrupper	
21.	Övrigt	<ul style="list-style-type: none"> - Sångboken: var hände med sångboken? Själva sångboken är klar men beställningen verkade aldrig gå iväg, inga böcker har iallafall kommit. - Sälja merch mellan kl 11-13: datum 20 september. Inför detta ska man ge ut kaffe och fika. Ida, Alexander, Agnes, Michaela, Vilma, Frida närvarar. Kontakta Clara angående prislstan. Informera om att vi har lunchöppet och att vi letar efter studentrepresentanter. - Vi ändrar tiden för varje styrelsemöten till 17.30.

22.	Nästa möte	22-09-27, kl 17.30
23.	Avslutande av möte	Mötet avslutades (18:37).



Sekreterare
[Kajsa Vermandis]



Justerare
[Ida Engblom]



Ordförande
[Anton Silverberner]



Justerare
[Vilma Nilsson]